

# 东欧各国首都之旅

Capitals of Eastern Europe

17 Days | 12 Guided Tours | 7 Countries

17 天 12 个岸上观光 7 个国家

\*部分行程会有不同\*







# Day 1 — Vienna, Austria 奥地利维也纳

Transfer to your ship and settle into your stateroom. Renowned as the "City of Waltzes," Austria's capital city of Vienna is Europe's center of classical music. Strauss and Mozart composed many of their finest pieces here. Vienna's musical history is matched by the elegant, graceful architecture that lines the Ringstrasse, the wide boulevard encircling the Inner City. Baroque, neo-Renaissance, Gothic-Romanesque and other splendidly styled structures, from the Hofburg Palace to the Vienna State Opera, take the breath away with their grand facades. Vienna has a more intimate side too: inviting footpaths lead through green parks and its famed Viennese cafés sweeten any stay with coffee and the city's delectable *Sachertorte*.

登上游轮,入住您的客舱。奥地利首都维也纳被誉为"华尔兹之城",是欧洲古典音乐的中心。施特劳斯和莫扎特在这里创作了许多最优秀的作品。维也纳的音乐史与环城大道(环绕内城的宽阔林荫大道)两旁优雅、优美的建筑相得益彰。从霍夫堡宫到维也纳国家歌剧院,巴洛克、新文艺复兴、哥特罗马式和其他风格华丽的建筑,其宏伟的外观令人叹为观止。维也纳也有更亲密的一面:迷人的人行道穿过绿色公园,其著名的维也纳咖啡馆为咖啡和城市美味的萨赫蛋糕增添甜蜜。

# Day 2 — Vienna, Austria 奥地利维也纳

Vienna is considered one of Europe's greatest cultural hubs. Its art scene has long been established with the Hapsburg's collection of fine art, now housed at the Kunsthistorisches Museum. Today, Vienna's modern side showcases street art murals that don the side of buildings along the banks of the Danube. Ingrained in local life is the long-embraced tradition of coffeehouses; UNESCO includes Viennese coffeehouse culture on its list of Intangible Cultural Heritages. It is considered one of life's pleasures to while away an afternoon over an Einspänner coffee and a pastry.

维也纳被认为是欧洲最大的文化中心之一。哈布斯堡王朝的精美艺术品收藏早已奠定了维也纳的艺术地位,这些艺术品现收藏于维也纳艺术史博物馆。如今,维也纳的现代一面展示了多瑙河沿岸建筑物侧面的街头艺术壁画。咖啡馆的传统根植于当地人的生活中;联合国教科文组织将维也纳咖啡馆文化列入非物质文化遗产名录。下午喝一杯 Einspänner 咖啡和吃点心被认为是生活中的乐趣之一。

**Shore Excursions:** Panoramic Vienna、Vienna's Sights Up Close、Schönbrunn Palace、Vienna's Countryside by E-Bike、Mozart & Strauss Concert、Heurigen Dinner

**岸上观光**:维也纳全景、近距离欣赏维也纳美景、美泉宫、骑电动自行车游览维也纳乡村、莫扎特与施特劳斯音乐会、晚餐

## Day 3 — Vienna, Austria 奥地利维也纳

Streets lined with Baroque facades and grand imperial palaces are a legacy of the wealthy Hapsburg monarchy. The Hofburg Palace complex is home to the world-famous Vienna Boys' Choir and elegant Lipizzaner stallions that perform at the Spanish Riding School, as well as numerous museums that play host to grand masterpieces. Behind the Hofburg, the lively MuseumsQuartiers showcases Austrian art in the former imperial stables, and the city's musical heritage can be enjoyed at incredible venues across the city, from the Staatsoper to the acoustically renowned Musikverein.

街道两旁是巴洛克风格的建筑,宏伟的皇宫是富裕的哈布斯堡王朝的遗产。霍夫堡皇宫建筑群是举世闻名的维也纳童声合唱团和在西班牙骑术学校表演的优雅利皮扎马的所在地,还有众多收藏伟大杰作的博物馆。霍夫堡后面是热闹的博物馆区,前皇家马厩里展示着奥地利艺术品,从国家歌剧院到声学上著名的金色大厅,您可以在城市各处的绝佳场所欣赏这座城市的音乐遗产。

**Shore Excursions:** Jewels of Vienna's Ring, Great Composers of Vienna, Behind the Scenes at the Lipizzaner Stallions, An Evening in Vienna

**岸上观光**:维也纳珠宝戒指、维也纳伟大作曲家、利皮扎马种马赛场的幕后花絮、维也纳之夜

#### Day 4 — Bratislava, Slovakia 斯洛伐克布拉迪斯拉发

Bratislava, Slovakia

The Slovakian capital of Bratislava is filled with lovingly restored baroque city palaces and leafy squares. The Little Carpathians rise steeply in the north and the enormous *hrad* (or castle) perches 300 feet above the Danube, lending the city a picturesque setting. Below the castle, the Old Town boasts elegant mansions, art nouveau houses and gracious pedestrian zones. Eleven Hungarian kings and eight queens were crowned in St. Martin's Cathedral, today a concert hall that plays a central role in the city's rich cultural offerings.

Scenic Sailing: Danube Bend

Take in the natural beauty of the fabled "Blue Danube" as you pass through the Danube Bend, considered one of the most beautiful sections of the river. Cruising this 40-mile stretch through northern Hungary, you will see peaceful farmland and an ancient castle that once served as hunting grounds for royals and visiting dignitaries. As you sail the passage between the Börzsöny and Pilis Ranges, you will marvel at the steep hills draped with bucolic forests. And delight in the majestic church domes peering at the waterway from inviting villages and historic cities.

Jewels of Vienna's Ring、Great Composers of Vienna、Behind the Scenes at the Lipizzaner Stallions、An Evening in Vienna

斯洛伐克布拉迪斯拉发

斯洛伐克首都布拉迪斯拉发遍布精心修复的巴洛克式城市宫殿和绿树成荫的广场。小喀尔巴阡山脉在北部 陡峭地耸立,巨大的城堡*高出*多瑙河 300 英尺,为这座城市增添了如画的风景。城堡下方的老城区拥有 优雅的豪宅、新艺术风格的房屋和优雅的步行区。11 位匈牙利国王和 8 位皇后在圣马丁大教堂加冕,如 今,这座音乐厅在这座城市丰富的文化产品中发挥着核心作用。

风景优美的航行:多瑙河弯

穿过多瑙河湾,欣赏传说中的"蓝色多瑙河"的自然美景,这里被认为是多瑙河最美丽的河段之一。沿着这条 40 英里长的河段穿过匈牙利北部,您将看到宁静的农田和一座古老的城堡,这座城堡曾是皇室和来访贵宾的狩猎场。当您在 Börzsöny 和 Pilis 山脉之间航行时,您会惊叹于覆盖着田园森林的陡峭山丘。从迷人的村庄和历史名城俯瞰水道,您会欣赏到雄伟的教堂圆顶。

Shore Excursions: Bratislava Walking Tour, Bratislava Hike

**岸上观光**: 布拉迪斯拉发徒步之旅、布拉迪斯拉发徒步旅行

# Day 5 — Budapest, Hungary 匈牙利布达佩斯

Riverside beauty and a vibrant cultural scene blend together in Budapest to form one of Europe' s most rewarding cities. Hungary' s enchanting capital straddles the banks of the Danube, with traditional hillside Buda on one side and modern Pest on the other. By day, stunning art nouveau buildings, stalwart castles and grand palaces set the stage for inspiring strolls and long soaks in thermal spas. By night, the shimmering lights of the Parliament building dance across the waters of the Danube, the Chain Bridge uniting it all as a dramatic centerpiece.

河畔美景和充满活力的文化景观在布达佩斯融为一体,形成了欧洲最值得一去的城市之一。匈牙利迷人的首都横跨多瑙河两岸,一侧是传统的山坡布达,另一侧是现代化的佩斯。白天,令人惊叹的新艺术风格建筑、坚固的城堡和宏伟的宫殿为散步和在温泉中长时间浸泡提供了灵感。到了晚上,国会大厦的闪烁灯光在多瑙河水面上舞动,链桥将这一切连接在一起,成为引人注目的中心。

**Shore Excursions:** Panoramic Budapest、Budapest Castle Hill City Hike、Hungarian Horsemen、Budapest Thermal Bath

**岸上观光**: 布达佩斯全景、布达佩斯城堡山城市徒步旅行、匈牙利骑兵、布达佩斯温泉浴场、布达佩斯之 夜

# Day 6 — Budapest, Hungary 匈牙利布达佩斯

Budapest' s old town is a fascinating medieval patchwork of narrow streets and colorful houses. In the Castle District, the Matthias Church soars in Gothic glory. Adjacent, the expansive wall and seven turrets of Fisherman' s Bastion overlook the Danube, the graceful Chain Bridge and the Pest side of the river. The centerpiece of the district is the sprawling Buda Castle. Constructed in the 13th century and expanded to its current baroque splendor during the 18th century, this edifice was home to Hungary' s kings for almost 700 years.

布达佩斯老城区是一片迷人的中世纪小巷和色彩缤纷的房屋。在城堡区,马加什教堂是一座哥特式建筑。

毗邻的渔人堡高耸的城墙和七座塔楼俯瞰着多瑙河、优美的链桥和佩斯河的一侧。该地区的中心是庞大的

布达城堡。这座建筑建于 13 世纪, 在 18 世纪扩建为现在的巴洛克式辉煌, 近 700 年来一直是匈牙利国

王的居所。

Shore Excursions: Highlights of Budapest, Gödöllö Royal Palace & Gardens, Dohány Street

Synagogue & Jewish Budapest, Grand Market: Flavors of Hungary, Hungarian Folklore Dinner

**岸上观光**: 布达佩斯亮点、格德勒皇宫及花园、烟草街会堂和布达佩斯犹太教堂、大市场: 匈牙利风味、

大市场: 匈牙利风味、匈牙利民俗晚宴

Day 7 — Mohács, Hungary 匈牙利莫哈奇

Mohács is home to the annual Busójárás Carnival, which marks the end of winter and

features busós—mask wearing, fur clad townsmen—parading and dancing through the town in

celebration of the arrival of spring. Mohács was also the site of one of the bloodiest battles in

Hungarian history, the Battle of Mohács, following the Ottoman invasion of 1526. The Mohács

Visitor Center tells the story of the battle, which saw more than 17,000 Hungarian soldiers,

including several notable leaders, lose their lives. The site's mass grave was discovered during

the 1970s and remains a poignant memorial to this day.

莫哈奇是一年一度的 Busójárás 狂欢节的举办地,狂欢节标志着冬天的结束,届时,戴着面具、穿着皮草

的市民们会在镇上游行跳舞,庆祝春天的到来。莫哈奇也是匈牙利历史上最血腥的战役之一——莫哈奇战

役的发生地,该战役发生在 1526 年奥斯曼帝国入侵之后。莫哈奇游客中心讲述了这场战役的故事,超过

17,000 名匈牙利士兵,包括几位著名的领导人,在这场战役中丧生。该遗址的万人坑是在 20 世纪 70 年

代发现的,至今仍是一座令人心酸的纪念碑。

**Shore Excursions:** Historic Pécs, Wines of Southern Hungary

**岸上观光**: 历史悠久的佩奇、匈牙利南部的葡萄酒

# Day 8 — Ilok, Croatia 克罗地亚伊洛克

#### Vukovar, Croatia

Vučedol culture flourished in Vukovar from 3000 to 2200 BCE, making this archaeological park one of the most important in Europe. However, the town is better known for its recent history; in 1991, Vukovar came under siege during the Yugoslav Wars, becoming the only town in Europe to have suffered such destruction since World War II. Notable buildings have now been restored, including the Eltz Manor and the Baroque Church of St. Nicholas. Vukovar's streets are best explored on foot; the town carries the echoes of the war and stories of bravery of those who lived here.

#### Ilok, Croatia

llok' s vineyards have helped to firmly cement Croatia' s position on every oenophile' s map. For more than two millennia, the town has been producing some of the region' s finest wines, thanks to its superior soil and the climate of the surrounding hillsides. In the town, wine cellars can be found on every street, providing ample opportunity to sample a hearty vintage, and the remains of a Roman fort with evidence of a water supply system can still be seen. The 15th-century llok Castle presides over the medieval town, offering magnificent views of the Danube.

#### 克罗地亚武科瓦尔

公元前 3000 年至公元前 2200 年,武科瓦尔的武切多尔文化蓬勃发展,使这座考古公园成为欧洲最重要的考古公园之一。然而,这座城镇以其近代历史而闻名;1991 年,武科瓦尔在南斯拉夫战争期间遭到围攻,成为二战以来欧洲唯一遭受如此破坏的城镇。著名的建筑现已修复,包括埃尔茨庄园和巴洛克风格的圣尼古拉斯教堂。步行游览武科瓦尔的街道是最好的方式;这座城镇承载着战争的回响和居住在这里的人们的勇敢故事。

#### 伊洛克, 克罗地亚

伊洛克的葡萄园帮助巩固了克罗地亚在每一位葡萄酒爱好者地图上的地位。两千多年来,由于其优越的土壤和周围山坡的气候,该镇一直生产该地区最好的葡萄酒。在镇上,每条街道上都可以找到酒窖,为品尝丰盛的葡萄酒提供了充足的机会,并且仍然可以看到一座罗马堡垒的遗迹,其中有供水系统的证据。 15世纪的伊洛克城堡俯瞰着这座中世纪小镇,可以欣赏到多瑙河的壮丽景色。

**Shore Excursions:** Osijek Citadel & Vukovar's Eltz Manor Museum、Highlights of Croatia、The Town of Ilok & Wine Tasting

**岸上观光**:奥西耶克城堡和武科瓦尔的埃尔茨庄园博物馆、克罗地亚的亮点、伊洛克镇和品酒

#### Day 9 — Novi Sad, Serbia 塞尔维亚诺维萨德

A European Capital of Culture, Novi Sad is Serbia's second largest city. The Petrovaradin Fortress dominates the skyline and offers stunning vistas over the city, while the nearby historic neighborhood of Stari Grad is home to many of the city's lively cafés, restaurants, museums and shops. Notable museums in Novi Sad include the Museum of Vojvodina, which houses collections and exhibits that showcase Serbian culture and life since ancient times. The Pavle Beljanski Memorial Collection features one of the most extensive collections of 20th-century Serbian and Yugoslav art.

诺维萨德是塞尔维亚第二大城市,也是欧洲文化之都。彼得罗瓦拉丁堡垒主宰着天际线,可俯瞰整个城市,而附近历史悠久的斯塔里格勒街区则拥有该市许多热闹的咖啡馆、餐馆、博物馆和商店。诺维萨德著名的博物馆包括伏伊伏丁那博物馆,馆内收藏和展品展示了塞尔维亚自古以来的文化和生活。帕夫莱·贝扬斯基纪念馆收藏着 20 世纪塞尔维亚和南斯拉夫最丰富的艺术品。

**Shore Excursions:** The Town of Novi Sad、Fruška Gora National Park Hike and Monasteries、Strudel Making Workshop、Art & Culture in Novi Sad

**岸上观光**: 诺维萨德镇、弗鲁什卡山国家公园徒步旅行和修道院、酥皮卷制作工作坊、诺维萨德的艺术与 文化

# Day 10 — Belgrade, Serbia 塞尔维亚贝尔格莱德

The Serbian capital and former capital of the state of Yugoslavia, Belgrade is one of the oldest cities in Europe. Its location at the confluence of the Sava and Danube Rivers has long made it a contested region. Throughout its history, the "White City," as its Serbian name translates, has been destroyed and rebuilt 20 times. Fortunately, the wide-reaching citadel remains, housing the Kalemegdan Fortress, Orthodox churches, Turkish baths and green parkland. Its Church of St. Sava is one of the largest Orthodox buildings in the world.

贝尔格莱德是塞尔维亚首都,也是南斯拉夫的前首都,也是欧洲最古老的城市之一。它位于萨瓦河和多瑙河的交汇处,长期以来一直是争夺之地。纵观历史,这座塞尔维亚语名称"白城"已被摧毁并重建了20次。幸运的是,这座广阔的城堡仍然存在,里面有卡莱梅格丹堡垒、东正教教堂、土耳其浴室和绿色公园。它的圣萨瓦教堂是世界上最大的东正教建筑之一。

**Shore Excursions:** Panoramic Belgrade、Dine in Belgrade's Bohemian Quarter、Bicycling Belgrade、Royal Palace of Serbia、Best of Belgrade、Historic Belgrade On Foot

**岸上观光**: 贝尔格莱德全景、在贝尔格莱德的波西米亚区用餐、骑自行车游览贝尔格莱德、塞尔维亚皇宫、贝尔格莱德最佳、徒步游览历史悠久的贝尔格莱德

# Day 11 — Scenic Sailing: The Iron Gate 观光航行:铁门

Donji Milanovac, Serbia

A gateway to the Djerdap National Park and home to an 8,000-year-old Mesolithic archaeological site, Donji Milanovac is one of Serbia's hidden treasures. The Djerdap National Park stretches out along the Danube River and is famous for its sweeping views of the Iron Gate gorge, within which lies Lepenski Vir, one of the most important archaeological sites in Serbia and the oldest planned settlement in Europe. The site was discovered in 1960, unveiling several

pristine sculptures representing human figures as well as tools made of bones and stones, and settlement ruins.

Scenic Sailing: The Iron Gate

Sail through one of Europe's most dramatic natural wonders, the picturesque stretch famously known as the Iron Gate. Meander through narrow gorges that slice through the Carpathian Mountains to the north and the Balkan Mountains to the south, and marvel at the towering white limestone cliffs draped with forest. Be on the lookout for ancient remains upon the dramatic walls. On the Serbian side, Trajan's Tablet was laid to mark the construction of a Roman military road; on the Romanian side, marvel at the enormous rock sculpture of Dacian king Decebalus.

乘船穿过欧洲最壮观的自然奇观之一,风景如画的铁门。蜿蜒穿过北部喀尔巴阡山脉和南部巴尔干山脉的狭窄峡谷,欣赏森林覆盖的高耸的白色石灰岩悬崖。留意壮观的城墙上的古代遗迹。在塞尔维亚一侧,图拉真石碑是为了纪念罗马军事道路的修建而立;在罗马尼亚一侧,达契亚国王德凯巴鲁斯的巨大岩石雕塑令人惊叹。

**Shore Excursions:** Charming Donji Milanovac, Lepenski Vir, Hike to Vistas of the Iron Gate

岸上观光: 迷人的唐吉米拉诺瓦茨、列宾斯基维尔、徒步前往铁门远景

### Day 12 — Vidin, Bulgaria 保加利亚维丁

One of Bulgaria's oldest riverside towns, Vidin is home to the only entirely preserved medieval Bulgarian castle. Perched impressively on the riverbank, its striking pose, thick ring walls, stout towers and solid gates form a fortress known as Babini Vidini Kuli, which means Granny Vida's Towers. Around the castle rose a fairy-tale town of 25 minarets, domes and other charming architecture of the period. Though many of these features have been shadowed by today's

city, Vidin retains its charms. Today it is largely an agricultural and trade center renowned for its

wines.

维丁是保加利亚最古老的河畔城镇之一,这里唯一一座保存完整的中世纪保加利亚城堡就坐落于此。这座

城堡矗立在河岸上,其引人注目的姿态、厚重的环墙、坚固的塔楼和坚固的大门构成了一座堡垒,被称为

Babini Vidini Kuli, 意为"维达奶奶的塔"。城堡周围耸立着一座童话般的小镇, 有 25 座尖塔、圆顶和

其他迷人的当时建筑。虽然这些特色中的许多已被今天的城市所掩盖,但维丁仍然保留着它的魅力。如

今,它主要是农业和贸易中心,以其葡萄酒而闻名。

**Shore Excursions:** Vidin on Foot, Vidin Home-Hosted Cooking Demonstration, Highlights of

Sofia & Northern Bulgaria、Belogradchik Rocks Hike & Fortress

**岸上观光**: 徒步的维丁、维丁在家举办烹饪示范、索非亚和保加利亚北部的亮点、贝洛格拉奇克岩石徒步

之旅和堡垒

Day 13 — Pleven, Bulgaria 保加利亚普列文

Pleven is surrounded by limestone hills in an agricultural region of the Danubian Plain. It was a

stronghold of the Bulgarian Empire and has more than 450 places of architectural and cultural

significance. It was a key fortress during the Ottoman Empire and became an important trade

center from the 15th to the 19th century. Several museums and monuments in the town are

dedicated to the Siege of Pleven, fought during the Russo-Turkish War of 1877-1878. Today, the

town is a major economic hub and the third largest in Northern Bulgaria.

普列文位于多瑙河平原的农业区,周围环绕着石灰岩山丘。它曾是保加利亚帝国的要塞,拥有 450 多处

具有建筑和文化意义的遗址。它是奥斯曼帝国时期的重要堡垒,并在 15 世纪至 19 世纪成为重要的贸易

中心。镇上的几座博物馆和纪念碑都是为了纪念 1877-1878 年俄土战争期间的普列文围城战。如今,该

镇已成为保加利亚北部的主要经济中心和第三大城市。

**Shore Excursions:** Panoramic Pleven, Veliko Tarnovo & Arbanasi

**岸上观光**: 普列文全景、大特尔诺沃和阿尔巴纳西

# Day 14 — Constanța, Romania 罗马尼亚康斯坦察

On the shores of the Black Sea lies Constanţa, a city steeped in history. A pleasant stroll along its boardwalk offers views over the Old Town, along which sits the iconic art nouveau building of the Constanţa Casino. The towering minaret of the Grand Mosque presides over the city and a climb to the top rewards visitors with spectacular vistas over the ocean. Nearby, the Cathedral of Saints Peter and Paul is inspired by Romanian-style architecture of the 17th and 18th centuries, featuring a Greco-Roman style of pressed brick and a 114-foot-high tower.

康斯坦察坐落在黑海沿岸,是一座历史悠久的城市。沿着木板路悠闲漫步,可以欣赏到老城区的景色,老城区旁边是标志性的新艺术风格建筑康斯坦察赌场。大清真寺高耸的尖塔俯瞰着这座城市,爬到塔顶,游客可以欣赏到壮丽的海景。附近的圣彼得和保罗大教堂受到 17 世纪和 18 世纪罗马尼亚风格建筑的启发,采用希腊罗马风格的压制砖和一座 114 英尺高的塔楼。

Shore Excursions: Constanța On Foot, Danube Delta UNESCO Biosphere Reserve, Wines of Southern Romania

岸上观光: 康斯坦察徒步、多瑙河三角洲联合国教科文组织生物圈保护区、罗马尼亚南部的葡萄酒

#### Day 15 — Bucharest, Romania 布加勒斯特, 罗马尼亚

After breakfast, disembark your ship and transfer to your destination. Bucharest is Romania's cultural capital. Its original fortress, the first of many, was built to protect the Walachian state from the Turks. Today, it is a city of elegant French-style boulevards, lush gardens and green expanses, including the tranquil Bucharest Botanical Garden. The historic Lipscani district exudes the old-world charms of cobblestone alleys, inns and shops. The sprawling Palace of Parliament is the world's largest civilian building, said to contain 3,000 rooms. Arrive and check in to your hotel.

早餐后,下船前往目的地。布加勒斯特是罗马尼亚的文化之都。它最初的堡垒是众多堡垒中的第一座,是为了保护瓦拉几亚州免受土耳其人的侵扰而建造的。如今,这座城市拥有优雅的法式林荫大道、郁郁葱葱的花园和广阔的绿地,包括宁静的布加勒斯特植物园。历史悠久的 Lipscani 区散发着鹅卵石小巷、旅馆

和商店的旧世界魅力。庞大的议会宫是世界上最大的民用建筑,据说有 3,000 间客房。抵达并入住酒店。

Shore Excursions: Panoramic Bucharest, Sights & Flavors of Bucharest

岸上观光: 布加勒斯特全景、布加勒斯特的景点和风味

Day 16 — Bucharest, Romania 罗马尼亚布加勒斯特

Communism changed the face of Bucharest and has left in its wake a city brimming with imposing socialist architecture. Dotted among today's cityscape are wonderful art nouveau buildings, ancient churches and monasteries that were rescued from the bulldozer. From the 18th-century church Schitul Maicilor to the 16th-century Mihai Vodă Church, it is best to discover these treasures on foot. Bucharest is also home to an array of world-class museums, including the George Enescu National Museum, which features a beautiful oyster-shaped glass awning.

共产主义改变了布加勒斯特的面貌,留下了一座充满社会主义建筑的城市。如今的城市景观中散布着从推土机中拯救出来的精美的新艺术风格建筑、古老教堂和修道院。从 18 世纪的 Schitul Maicilor 教堂到 16 世纪的 Mihai Vodă 教堂,步行探索这些宝藏是最好的方式。布加勒斯特还拥有一系列世界一流的博物馆,包括乔治·埃内斯库国家博物馆,该博物馆拥有美丽的牡蛎形玻璃遮阳篷。

Shore Excursions: Snagov Monastery & Mogoșoaia Palace, Insight Into the Palace of Parliament, Cultural Bucharest

岸上观光: 斯纳戈夫修道院和莫戈索亚宫、深入了解议会宫、文化布加勒斯特

Day 17 — Bucharest, Romania 罗马尼亚布加勒斯特

After breakfast, check out of your hotel and journey home.

布加勒斯特拥有布兰科万建筑的典范之一。18世纪的斯塔夫罗波利奥斯修道院以其华丽的内饰和精美的装饰而闻名。教堂的常驻唱诗班享誉国际,其图书馆收藏着拜占庭音乐书籍。布加勒斯特的美食优雅而低调,老城区各处古雅的餐馆里都有家常菜。经过重建,首都的街道变成了一个充满魅力的街区,到处都是隐藏的宝藏。早餐后,退房回家。